欢迎中国的企业家来到巴西

INTRODUCING OUR GROUP 1

BANCOR INTERNATIONAL 巴西

- COPPRAL CABLE &WIRE INDUSTRIES 香港 2
- 3 BANCOR OF CHINA 中国
- 巴西 CHK HOLDING 4

BANCOR INTERNATIONAL 巴西

本公司于1994年在巴西成立。我们致力于参与巴 西的市场业务:工业品及其批发。主营来自中国 的如下产品:

用干通信及电力工业的动力电缆及线材图 机械设备 科学技术

时至今日 BANCOR 公司已经为巴西及南美洲国家 的客户稳定地供应上述产品

2 COPPRAL CABLE & WIRE INDUSTRIES 香

本公司是一家贸易公司, 只要从事从中国采购 产品供应巴西客户。我们对每一个订单都有严 格的质量监控。同时 COPPRAL 公司也作为投 资者对中国的一些生产企业进行投资。

3 BANCOR 中国

本公司于一年前扎根于中国。经营巴西对中国 的出口业务。主要是消费品。

CHK HOLDING:

本公司于今年由 COPPRAL CABLE & WIRE - 香 港公司投资,在巴西成立。主要是帮助在巴西投 资的投资者,以共同持股的方式合作。

许多中国企业家开始投资海外市场。我们欢 迎您来我们 CHK HOLDING 公司。我们将帮助您最 正确的投资。

WELCOME CHINESE ENTERPRISERS TO **BRASIL**

INTRODUCING OUR GROUP 1

BANCOR INTERNATIONAL 巴西

- COPPRAL CABLE &WIRE INDUSTRIES 香港
- BANCOR OF CHINA 中国
- **CHK HOLDING** 巴西

1 BANCOR INTERNATIONAL 巴西

BANCOR -Brasil was founded in 1994 in Brazil and is responsible to attend Brazilian clients: Industries and Holesalers with chinese products, as per:

Power & Telecom Cables and Wires, for Telecommunication and Energy transmission.

Machineries.

Latest Technology from China. Nowadays BANCOR participates in Brazilian and South Americanmarkets. 2

COPPRAL CABLE & WIRE INDUSTRIES -Hong Kong 香港

This is a Trading Company operating for over 8 years, purchasing products from China and supplying to Brazilian clients, under restrict care about quality and orders success.

Also COPPRAL act as investor for several activities for Chinese factories.

BANCOR OF CHINA - China 中国

This company was implanted this past year, to promote exporting from Brazil to China, mainly for consumption products as food and related.

4 CHK HOLDING LTDA Brazil

CHK HOLDING was established in Brazil, with capital from COPPRAL Hong Kong and others investors interested to participate in Brazilian Market activities, as shareholders. Chinese enterprisers going to invest outside of China will be WELCOME to CHK HOLDING to assist you properly.



BRASIL

Bancor Internacional Ltda. Rua Doutor Zuquim, 1720 - 9ºAndar. 02035-022 - Santana São Paulo, SP - Brasil Tel: (55 11) 2959 - 8228 Fax:(55 11) 2959 - 8228 Ext. 28



Bancor China Trade, Co.Inc. Room No. 1602 Huize Park No. 65 Ganjingzi District, Dalian City Liaoning Province P.R. of China - ZIP 116022

BANCOR P.K. 01 Chillia 211 1138

CHINA



HONG KONG Coppral Cable & Wire Industries Ltd

No. 1, Harbour Road Suite 4305-6.43F Office Tower, Convention Plaza Wanchai - Hong Kong Tel: +852-2887-2201 Fax: +852-2508-6591

bo.liu@coppral.com.hk